
Jeśli wierzyć obietnicom, naj-
później w 2016 roku będziemy 
mieli jedną z najpiękniejszych 
na Śląsku starówek. 

„Nowe” osiedle to tak 
naprawdę „stare” osie-
dle z ulicą Franciszka 
Zubrzyckiego. Właśnie 
z uwagi na nazwę ulicy, 
przyjęło się wśród gliwi-
czan potoczne określe-
nie „Osiedle Zubrzyc-
kiego“. Jednak w rozumieniu 

administracyjnym, taka 
nazwa nie istnieje.  

Podczas ostatniej se-
sji Rady Miasta, radni 
Platformy Obywatel-
skiej oraz Prawa i Spra-
wiedliwości zapropo-

nowali utworzenie Osiedla 

Zubrzyckiego. Jak napisano 
w uzasadnieniu, „głównym 
powodem zmian jest ułatwie-
nie wyboru rad osiedlowych 
dzięki zmniejszeniu liczby 
kandydatów koniecznych do 
przeprowadzenia wyborów”. 
Wiązałoby się to z wydziele-
niem Osiedla Zubrzyckiego 

z terenu obecnego Osiedla 
Trynek. Teraz radni Platformy 
i PiS zamierzają zorganizować 
tzw. „konsultacje społeczne” 
z mieszkańcami.
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Chciałbyś zgłosić jakiś problem, interwencję, 
a może pochwałę? Czekamy na Twój 
telefon pod numerem 32 230-84-51.

piątek 11.30 - 13.30

Awantura 
o Zubrzyckiego

„Funkcjonariusz stalinowskiej konspiracji”, „członek 
zbrojnego oddziału Polskiej Partii Robotniczej” – tak 
o Franciszku Zubrzyckim wypowiadają się historycy. 
Gliwickim radnym z PiS i Platformy to jednak nie prze-
szkadza. Chcą uczynić go patronem nowego osiedla.

Zarząd Dróg Miejskich kil-
ka dni temu ogłosił prze-
targ w tej sprawie. Jego 
zwycięzca będzie miał 
czas na wykonanie zada-
nia do 15 listopada. 

Nie oznacza 
to wcale, że 
na miejsce od 
razu wkroczą 
ekipy budow-
lane.
Koncepcja wskaże, jakie 
techniczne pułapki mogą 
czekać na wykonawcę, 
który w przyszłości wejdzie 
na plac budowy, co pozwo-
li od razu je wyeliminować. 
Odpowie też na pytanie, 
czy konieczna będzie 
przebudowa infrastruktury 
wokół mostu, w tym pod-
niesienie nawierzchni oko-
licznych ulic.

-- Wybrany projekt ma 
dopiero wskazać, z jaki-
mi niewiadomymi, które 
ewentualnie przy budowie 

mogą wyniknąć, przyjdzie 
nam się zmierzyć - zastrze-
ga w rozmowie z Gazetą 
Miejską Dariusz Simon, 
główny specjalista ds. mo-
stów Zarządu Dróg Miej-
skich w Gliwicach.

Najlepsza oferta, wyłonio-
na drogą przetargu, powin-
na dać odpowiedź dotyczą-
cą... światła - sięgając do 
literatury fachowej - chodzi 
o przestrzeń pod mostem 
oraz rozpiętość konstruk-
cji. 

Budowa nowego mostu, ewentualne 
podniesienie nawierzchni ul. Wro-
cławskiej, przebudowa infrastruktury 
- wszystkie te kwestie ma rozwiązywać 
koncepcja budowy mostu nad Kłodnicą.

Nowy most 
nad Kłodnicą?


